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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:759 Skatt på växtskyddsmedel

I juni 2016 gav regeringen en särskild utredare i uppdrag att analysera behovet 
av beskattning för att minska spridningen av kadmium och andra hälso- och 
miljöfarliga ämnen och tungmetaller i miljön i syfte att nå miljömålen. I 
utredningen, som presenterades strax före jul 2017, föreslås en lag om skatt på 
kadmium i vissa produkter samt en lag om skatt på kemiska växtskyddsmedel. 
Utöver det föreslås även att nuvarande lag om skatt på bekämpningsmedel tas 
bort.

Enligt utredningen kommer en ny skatt att få positiva effekter för 
hållbarhetsmålen i livsmedelsstrategin, men negativa effekter för det svenska 
jordbrukets konkurrenskraft. Det sistnämnda är oroväckande. Landets 
jordbrukare har redan i dag svårt att konkurrera med sina europeiska kollegor 
på grund av nationella särregler och hårda krav på miljöhänsyn och 
djurhållning. Vi ska vara stolta över att det svenska jordbruket är bland det 
mest hållbara i världen. Men vi kan inte lägga ytterligare börda på ett redan 
tungt lass utan att det får följdeffekter.

Minskad konkurrenskraft riskerar att leda till minskad lönsamhet och till att 
jordbrukare avvecklar sin verksamhet med minskad livsmedelsproduktion som 
följd.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

På vilket sätt bedömer statsrådet att en skatt på växtskyddsmedel i enlighet med 
utredningen skulle påverka Sveriges möjligheter att öka 
livsmedelsproduktionen i enlighet med målen i livsmedelsstrategin?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-09
Besvaras senast
2018-02-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


